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z Sesji lł.ady Gminy Mictków
z dnia 29 paźclzicrnika 2018 roku

Sesję otworzyŁa Pruewodniczęca Rady Gmirry Mietkow - Flelerra Artymowicz słowami
,'otwieram Sesję Rady Gminy Mietków',, przywitała wszystkich zebranych, na podstawie listy
obecnoś ci stwierdziła quonrm i przedstaw IŁa p orządek obrad :

1. Otwarcie Sesji.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z dnia 12.10.2018 r.
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budzetu gminy naZ}IB rok'
4" Podjęcie uchwały w sprawie okreŚlcnia formatu elektronicznego, warunków i trybu

składania formularzy informacji i deklaracji na podatek od nieruchomości, podatek rolny i
podatek leśny oraz rnożliwości składania deklaraoji na podatek od środków transportowych
za pomo aą komunikacj i elektronicznej .

5. Podjęcie uchwały w sprawie obniżęnia kwoty stanowiącej średnią cenę sprzedazy drewna,
przyjmowaną jako podstawa obliczania podatku leŚnego na obszarze gminy.

6, Podjęcie uchwały w sprawie obniŻęnia ceny skupu Żfia do cęlów wymiaru podatku rolnego.
7. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych i zwolnień w tym

podatku.
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ''Rocznogo Programu Współpracy Gminy Mietków z

organizacjami pozarzqdowymi i innymi podmiotarni prowadzqcymt działalnoŚó pozytku
publicznego w 2019 roku".

9. Informacja Wójta o stanie rea|izaojt zadań oświatowych w roku'szkolnym 20I7l20I8 na
podstawie sprawozdai ztoŻonych ptzez Dyrektorów Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w
Mietkowie.

10. informacja Przewodniczącego i{ady Gminy Miętkow dotycząca ana|izy oświadczęń
majętkowyclr radnych za20l4 rck '

11. Informacja Wójta Gminy Mietków dotyczqca analizy oświadczeń majątkowych osób
zobowiązanych do iahztoŻęniaza2}I{ rok '

12. Wnioski i interpelacje radnych.
13' Sprawy tóznę'
14,Zamknięcie Sesji.

Ad2.
Przewodnicząca Rady Gminy zarzqdzita głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej
sesji Rady Gminy - zdnia 12.10.2018 r.
Głosowało 13 radnych - oddano 13 ;głosów,,za','
Przęwodnicz4ca stwier dziła, ze protokół został przyjęty j edno głośrrie.

Prued przystąpieniem do następnych pulrktów porzqdku obrad Przewodni cząaa ocldała głos
Dyrektorowi Gminnego ośrodka Kultury w Mie1kowic.
- Mirosłąw Stawski _ Dyrektor GoK w Mietkowie _ podziękował radnym i sołtysom za obecnośó
na wszystkich uroczystościach oraz Za współpracę i zaprosił do dalszej wspótpracy. Następnie
zaprosił na Turniej -fęnisa 

Stołowego, ktory odbędzie się w Maniowic Wielkinr z okazji 100 lecia
Niepodległości Polski, Zaptosił równięż kobiety do wzięcia udziału w Turnieju.

Ad  3 .
Uchwała w sprawie zmiany budzetu gminy na20l8 rok.

- Projekt uchwały przedstawiła Regina ozga- Skarbnik Gminy.
Głosowało 13 radnych _ oddano 12 głosow ,,Za,,, I głos ,,wstrzymujący się''.
Przewodnicząca stwierdzit'a, ze uchwata została podjęta większośoi4 głosow



- f -

Ad 4.
Uchwała w sprar,vie okreŚlenia fornratu ciektloniczllcgo' warunków i trybu składania fornrularzy
informacji i deklaracji na podatek od nierucholności' podatck rolny i podatek leśny oraz mozliwości
składania cleklaracji na podtrtek od Środkow trans1;ot1owyolr za ponroo4 komunikacji elektronicznej.

_ Ireneusz Słoma _ Sekretarz Gminy poinlbrrnował, ŻeUrzqd Grniny uczestniczy w projekcie
wspólnie ze Starostwem Powiatowym we Wrocławiu i będzie mozliwę składanie in|ormacji
i deklaracji podatkowych elektronicznie' Dodał, Żc rz4d wyda rczpotządzenie w tej sprawie
i uchwała Rady Gminy będzie obowi4zywała clo tcgo czasu.
Następnie przedstawił projekt uolrwały

Głosowało 13 radnych - oc1dano 13 głosów,,za''.
Przęwodnicz4ca stwier dzlł.a, że uclrwała zo stała p odj ęta j cdno głośnie.

Ad 5.
Uchwała w sprawie obnizcnia kwoty stanowiqcej Śrcdni4 ccllę Sp]:Zcdazy c1rewna, przyjrrrowan4
jako podstawa obliczania podatku lcśncgo na obszarzc grrriny.

- Przewodrriczqca lvy'jaśniła, Że w ,zwiqzku z tyl-tl' zc na wspólnyr"rr posicdzeniu konrisji
postanowiono przyj 4Ó stawkę nraksynralną tj' 19 I,98 zI. za 1trr3 drowna, ogłoszo nq przez
Prezesa GUS - uclrr,vały nie poclejmtljc się.

Ad 6.
Uchwała w sprawie obnizerria ceny skupu Żyta do celów wymiaru podatku rolnego.

- Przewodniczqca wyjaśniła, Że takjak w podatku leśnyrn w zwi4zkr-r ztym, ze na wspólnym
posiedzeniu kornisji postanowiono przyj4Ó stawkę maksymalnq tj. 54,36 zł. za Ic1 Ży1a'
ogtoszonę przez Prezesa GUS - uol'rwały nic podcjrrrtrjc się.

Ad7 .
Uchwała w sprawie star,vek poclatku ocl śr.oc]ków transportowych i zwolrricir w 1ym podatklr.

- Iręneusz Słoma _ Sekretarz Grniny poinfornrolv,ał, Że na wspólnym posiedzeniu komisji
postanowiono, zę stawki podatku od środkÓw transportowych pozostają takie, jakie
obowiązuj4 w obecnynr roku.
Następnie przcdstawił projckt uclrrvały.

Głosowało 13 radnych*ocldano 12 głosów ,,Ztt,,I głos,,wstrzymtrjący się' ' .
Przewodnicząca stwierdzlt'a, ze uchwała została podjęta r,viększoŚoiq głosów.

Ad 8.
Uchwała w sprawie przyjęcta ''I{ocznego Programu Współpracy Gnriny Mietków z organtzacjami
pozarz4dowymi i innymi poclmiotami prowadzqoyrrri działalnośo pozytku publicznego w 2019
roku".

- Projekt uchwały przedstawił I. Słoma * Sckrctarz Gminy.
Głosowało 13 radnych_oddano 13 głosÓw,,za' ' .
Przewodniczęca stwier dz|ła, że uchwała zo st'ała po dj ęt a j cdno gło śn ic'

Ad 9.
informacja Wojta o stanie rcalizacjt zadan oŚwialowyoh w roku szkolnym 2011l20I8 na podstawie
sprawozdań zLoŻonychprzez Dyrektorów Szkoły Podstawowcj i Gimnazjum W Mietkowic.
- Adam Kozarowicz - Wójt Gmilry poirrlbrnrował, zc dyrekIorzy szkoł przcdstawili na wspólnym
posiedzeniu konrisji obszertlc sprawozdania clotycz4ce stanu reallzacji zadań oświatowyclr w roku
szkolnym 20I]l20I8. Dodał, Żęnię zgłoszono zadnycil uwag.

Ad  10 .
Przewodnicząca Rady Gminy Mietkow Hclena Artymowicz przedstawiła Informację dotyczącą
analtzy oświadczeń majątkcrwych radnyclr za 2017 rok .



Ad  11
Wójt Gminy Mietkow Adam Kozarowicz ptzedsLawlł Informację dotyazącą anaIizy oświadczeń

majątkowych osób zobowiqzanych clo ichzŁoŻeniaza207] rok ,

Ad 12.
Wnioski i interpelacje radnych.
Nie zgłoszono

Ad 13.
Sprawy róine.

- Wójt podziękował za głosy w wyborach' lakie głosy zmuszają do przemyśleń, do
zastanowienia się, czy nie myli się w tym do czego dą,y i za te głosy szczególnie dziękuje'
Złoiył gratulacje p. Józefowi Zygad|o W zwi4zku z wyborem do Rady Powiatu
Wrocławskiego, powiędziaŁ, ze jest pewny' ie współpraca będzie się dobrze uĘadała"
Powiedział, ze trzech radnych z poptzedniej kadencji nie weszło do rady gminy - niektórym
się nie powiodło' niektorzy zrezygnowali. Podziękował im za aktywną pracę' wyraz|t'
nadzieję, że osoby, które obccnic wcszły do rady na iclr miejsce będą równie zaangaŻowane.
Zaptasza do współpracy, do aktywności wszystkich radnych, jak rownieiw kazdej chwili do
swojego gabinetu, jeie|i radni będą mieli jakieś uwagi, ozy coś do powiedzęnia. Na koniec
Ży czyt wszystkim wszystkiego naj lepszego.

- Przewodniczqca l{ac1y Gmirry podziękowała w irnicnirr swoim i radnych otaz pogtatulowała
Wójtowi tak wysokiego poparcia rnicszkańców grrriny. Dodała, Żę to zobowiązuje
wszystkiolr do ciężkiej pracy' ,aby zasłuŻyÓ na dobrc opinic mieszkańców na konieo kolejnej
kadencji - 5 lat przed nami.

_ Józef Żygadło podziękował wszystki ln za zalfanie i głosy w wyboraclr, zapewnił, Żebędzie
się starał, aby wspołpraca jak najlepiej się układała" I)owiedział, Że w sk,ład rady powiatu
weszto 5 komitetów i jedynę zagadką jest jak się poukładają . JeŻe|i będzie koalicja w ktorej
on będzie, to łatwiej będzie cokolwiek organizowaĆ i współpracować.

- Przewodnicz4ca Rady Gnriny Życzy wszystkim zdrowia, siły i wytrwałości w d4zeniu do
celu.

Ad 14.
Helena Artymowicz - Przęwodnicząea Itady Grrriny, w zwtązku Z wyozelpaniem tematów,
zamknęŁa Sesję słowami,,Zamykam Sesję Rady Gmirry MietkÓw''.

Protokołowała:
Genowefa Chabzda
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